
Referat – Bestyrelsesmøde – 10. januar 2012  
 
1. Klubliv – Tina: Næste klubblad deadline 10. februar. Vi sprang et nummer over i 2011, men 
hensigten er 4 udgivelser i 2012. Evt. debat på generalforsamlingen om klubbladets fremtid.  
Klubtur til Påskeløb, vi har reserveret hytter, men kun 3 er afsat. Aase sender mail med opfordring 
til tilmelding. Andre klubture i 2012? Evt. Fanø 1-2/9, hvor vi skal løbe div.match. 
Klublokale: Der kommer kalender op, Aase undersøger om der egentlig er nogle kommunale regler 
for benyttelse af lokaler. 
 
2. Arrangementer – Per: 
Træningsløb 14/1 i Marielund 
Fidusløb 5/2 
Natcup 9/3 
DM Nat 14/4 
Sprint 15/4 
Find Vej-dag 28/4 
Kolding-løbet 13/5 
Biathlon-stævne i efteråret 
 
3. Find Vej-dag d. 28/4. Dels indvielse af Find Vej-projekt i Marielund og dels en rekrutteringsdag 
for nye medlemmer. Møde i arbejdsgruppen d. 18/4.  
 
4. Klubmesterskaber. Der mangler en koordinator, der især kan administrere pokaler/mapper. 
Susanne gennemgår det og vi går efter uddeling på generalforsamlingen. 
 
5. Onsdagstræning 2012. Vi kører videre med vintertræningen, der har været en stor succes om 
onsdagen. Susanne overvejer hvordan vi kører træningen til foråret. 
 
6. Nyt fra formanden: 
Hædring af årets mestre, Per indberetter til Kolding Kommune. 
Bøgelund: Susanne har været til møde omkring brugen. Kolding Rideklub har lejet den gamle 
børnehave, men bruger kun den øvre del til beridder-elever. Nedre etage kan bruges af øvrige 
klubber på Bøgelund, men det er ikke vores vurdering at det er bedre end det vi har nu. Der sættes 
kalender op i entreen og vi anskaffer en nøgle. Vi har sammen med de andre klubber på Bøgelund 
lovet at male underetagen. Kolding Motion tager sig af mandskabsvurdering. 
 
7. Netværksmøde: 
Tina har deltaget i et netværksmøde med lokale klubber der ligner vores, f.eks. motions- og 
cykelklubben for udveksling af ideer og områder hvor vi evt. kan samarbejde. F.eks. fælles 
foredrag, hjælp omkring stævner, alternativ træning/prøve hinandens sportsgrene og lignende. Vi 
har besluttet fortsat at deltage i netværksmødet. Se mere på www.kbcm.dk, herfra link til 
bikenrun6000.  
 
8. Generalforsamling: 
Kontingent skal revurderes da den nuværende ordning ikke harmonerer i forhold til kommunens 
tilskud, der sættes i forhold til kontingent, men man arbejder ikke med begrebet familiekontingent. 
Så hvis vi fortsat vil have tilskud fra kommunen til ungdomsløbere, skal der opkræves særskilt 



kontingent for børn. Vi foreslår derfor at indføre kontingent for børn, og fastholde det store tilskud 
til sommerlejre og kurser for ungdomsløbere og fortsat yde stort tilskud til startafgifter for børn. 
Regnskabet blev gennemgået, 2011 kommer til at give et underskud på omkring 30.000 kr., der har 
ikke været så store indtægter som vi har haft tidligere år og der har været større udgifter til printeren 
end budgetteret som nogle af de væsentligste afvigelser. 
 
 
                            


